



## Dagordning styrelsemöte Brösarps byagille 2021-06-02 vid "Grisen och draken"

Närvarande: Leif Richard, Åsa Ohlsson, Anna Martin, Jan Fridh, Göran Alm, Rosita Johansson, Gunilla Boström, Bitte Stenberg och Bitte MH vid protokollet

Meddelat förhinder: Birthe Eriksson

1. Mötet öppnades av Leif Richard som började med att lämna ordet till Grisen och Drakens ägare. Emil Israelsson har tidigare haft ölbryggeri, ordnat dryckesfestivaler m.m. I dessa tider var det lite svårt med sådana arrangemang så i samarbete med Nicklas på Österlenbryggaren beslöts att öppna en verksamhet i anslutning till bryggeriet i Brösarp. Kompanjonen Nick från England som drivit pubar där har flyttat hit till detta projekt med servering av i första hand hamburgare, även vegetariska. Nu ska de driva en pub med olika öl från Österlenbryggaren och deras importöl. Även Viner från Österlenbryggarens sortiment inklusive naturviner. Grisen och Draken kommer att ha öppet på helgerna och i veckorna lunchöppet så mycket som de orkar. Det blir även familjeställe med ritblock till barnen.
2. Justerare: Bitte S och Leif.
3. Föregående protokoll läses upp och läggs till handlingarna
4. Ekonomiska läget: förbättring med några tusen.
5. Kommande verksamhet inplanerad:
  - a. Nationaldagen: Fallskärmsshopping mellan klockan 12 och 13. Sebastian återkommer till Bitte med mer info för spridning vidare. Landar på gröningen bakom kyrkan, mycket centralt. Ca 4 till 6 hoppare.
  - b. Midsommarfirande 25 juni. På den 24:e klär vi midsommarstång på Byaängen och en placeras på Brinkehem. Leif och Jan arrangerar stängerna och björkris. Blomsterklädsel hoppas vi få hjälp av folk att bistå med. Bitte MH efterlyser på nätet om blomster kan levereras på torsdagen klockan 15. Deltagare får komma och dansa när de vill under hela dagen.
  - c. Allsång på Bengtemölla fredagen den 23 juli klockan 18. Plan A: scen ute på gården och vi uppmanar till picknick. Plan B får vara inom inomhus. Vi tar inträde och säljer samtidigt allsångshäftena.  
BGV har årsmöte lördagen den 24 juli och då måste vi ha städat.
  - d. Brösarpsdagen: söndagen den 5/9. En grupp utses att ta hand om detta projekt: Utställaransvarig Christina Sigvardsdotter, Ulla Cronvall, Åsa och Bitte, Samman kallande Gunilla Boström. Lise har föreslagit fler lokala producenter och hon kommer att ombedjas ringa dem, grönsaksproducenter och Biodlare m.m. Förfrågan till de olika byarna runt omkring om Dragkampslag. Brainstorm kring vad vi ytterligare ska ha. Käpphästar och ponnyridning vill vi ha också. Vill vi ha helikopterflygning? Hemvändardag; är kyrkan intresserad?
  - e. Tipspromenad: lördagen den 26/6 mellan 14 och 16. Bitte skickar ut bokningsschema till ledamöterna.
6. Lägesrapport från arbetsgrupperna:
  - a. Försköningsgruppen: Grönsakerna på plats, sommarblommor den 16/6.
  - b. Tunga gruppen: Bron flyttas ev. norrut nu på fredag den 4/6. Göran Alm ringer runt till gruppen och bokar tid.



Förberedelse för midsommar och Brösarpsdagen.

Ev utbyte av trädgårdsmöbler då plsten åldras.

- c. Historiegruppen (Arkivgruppen f.d.) Den längre rundan "Brösarps Backavandring" är klar från trycket. Gunilla Boström har stått för det huvudsakliga jobbet på denna och Åsa har gjort det tekniska. Leif kontaktar YA om att skriva om aktiviteterna. Hur ska denna karta användas? Gästis och flera övernattningsställe får några provex och köper sen för 5 kronor stycket. Går ju att sälja vidare till gästerna. Till nästa gång ska de tryckas med aktuellt årtal så folk vet vilken utgåva det är.
  - d. Sociala media, Bitte presenterade tankar kring detta och Göran efterfrågar info mer info under hösten när vi kan sitta inne och ha dator med oss.
  - e. Kulturgruppen: Allsång förberedd.
7. Flaggning vid Bygdegården: 50 kronor för en flaggning. Shwisha till vårt konto, Lägg upp på FB och skrivs på en skylt vid flaggstången. Begäran 1 vecka i förväg.
  8. Trafiksituationen, skyltning och fartkameror. Bo Johansson som har kontakt med kommunen bjuds in till nästa styrelsemöte och berättar om svaret från kommunen.
  9. Cykelleder, medel från arvsfonden? Projektgrupp tillsätts: Hur är läget idag? Hakarna som gör att man inte bygger? Leif Richard sammankallande, Sven G Hultman? Bosse Johansson? Bitte sekreterare i gruppen. Finns underlag sen 20 år tillbaks. Finns ritning gjord av landskapsarkitekt. Har Simrishamns kommun betalat något för sträckningen till Ravlunda?
  10. Övriga frågor:
    - a. Namnen på gatorna i byn: Leif, Bitte S, Åsa Ohlsson, Anna Martin, Rosita Johansson, Bitte sammankallande. Lägg sedan information på hemsidan med länkar till FB.
    - b. Kan våra vandringar tryckas i mindre format liknande Vandringskartan, undrar Göran.
    - c. Kan vi starta en "turistbyrå"? Ev. lägga kartor till Grisen och Draken?
    - d. Anna Martin tittar på detaljer i arkivet som kan ställas i vitrinskåpet på biblioteket.


#### 11. Nästa styrelsemöte


Onsdagen den 7 juli kl. 18.30. Jan och Leif tar med kaffe, Bitte S fixar kakor. Plats: Träffas vid banken.

Vid protokollet

Bitte MH

Justeras:

  
Leif Richard

  
Ingbritt Stenberg